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From: {oie Koi)
Sent: Wed 12/16/2020 4:54:52 PM

Subject: FW: Uitgangspositie IC-opschaling ROAZ AZO

Received: Wed 12/16/2020 4:54:53 PM

var: NECN IEEEIEE, (EREVerzonden: woensdag 16 december 2020 17:26

@zrt.nl>

@minvws.n!>;IEEEERED). JEEXECM@minvws.ni>

Onderwerp: FW: Uitgangspositie IC-opschaling ROAZ AZO

Naar aanleiding van de door u aangeleverde informatie op willen wij u graag mededelen dat wij akkoord zijn met een verlaging
van het aantal bedden in de uitgangssituatie van 7 IC-bedden naar 6 IC-bedden voor het Rivierenland Tiel. Het aantal bedden in

de uitgangssituatie wordt daarmee één minder. Uitsluitend het aantal IC-bedden in de uitgangssituatie zal worden aangepast.
Het aantal IC-bedden in de overige fasen blijft gelijk conform de verdeelsleutel tussen de regio’s en de bijbehorende onderlinge
verdeling binnen de ROAZ volgens het Opschalingsplan COVID-19 van het LNAZ en zoals vastgesteld door de ROAZ-voorzitters

in een bestuurlijk overleg met DGCZ op 7 oktober 2020.

Desgewenst kunt u ervoor kiezen om één IC-bed te schrappen en daarmee niet op te schalen. Dit betekent dat de totale

opschaling voor uw ziekenhuis één bed minder betreft.

Voor de volledigheid is in onderstaande tabel de voorgestelde wijziging weergegeven:

Uitgangssituatie | Fase 1: van Fase 2: van 1150 | Fase 3: van 1350

uitgangssituatie naar | naar 1350 IC- naar 1700 IC-

1150 IC-bedden bedden bedden

Ziekenhuis Rivierenland Tiel 6 1 0 0

Met vriendelijke groeten,

ramens SEARINREN KFT,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

*(070)

minvws.nl | www.rijksoverheid.nl |

Verzonden: maandag 14 december 2020 17:12

Dzrt.nl>; EB 15122) minvws.nl>

nysingh.nl>
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Onderwerp: RE: Uitgangspositie IC-opschaling ROAZ AZO

Beste heer EEN
Dank voor het aanleveren van de gevraagde informatie. Dit helpt ons om definitief duidelijkheid te krijgen over het aantal

bedden in de uitgangssituatie. We zullen deze informatie zorgvuldig bestuderen en op basis daarvan bekijken hoe we hiermee

omgaan. Wij zullen op korte termijn met u allen afzonderlijk contact opnemen om dit te bespreken.

Groeten | EEEEN

(EAE) 5.1.2e J 5.1.2e |

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

*(070) | ooIERIE
= minvws.nl | www.rijksoverheid.nl |

ivise 11 Flow il 2020
17

50

© minvws.ni>; -B2IEE nysingh.ni>

Onderwerp: RE: Uitgangspositie IC-opschaling ROAZ AZO

Geachte heer

(cc mevrouw ’

Naar aanleiding van het verzoek per mail van 10 decemberjl,waarin u verzoekt om een kopie uit een laatst mogelijke gedateerd
NVIC rapport, waaruit duidelijk blijkt over hoeveel IC bedden ons ziekenhuis beschikte voor de corona-crisis, bericht ik u als volgt:

In de bijlage bij deze mail treft u een afschrift van de relevante pagina’s uit de laatste NVIC rapportage van Ziekenhuis Rivierenland

gedateerd 17 november 2015. De visitatie was weer gepland voor 2020 maar vanwege de Covid-19 pandemie is deze uitgesteld. Uit

deze rapportage blijkt dat Ziekenhuis Rivierenland beschikt over 4 beademde IC bedden (IC 1) en 2 niet-beademde IC bedden (IC
1M

Door Ziekenhuis Rivierenland zijn deze ook ingebracht in de regionale samenwerking Intensive Care Midden Nederland. In de

onderstaande tabel is de vermelding weergegeven van dit samenwerkingsverband over 2019, de aantallen bedden zijn onveranderd

t.o.v. de visitatie. De gegevens van de andere deelnemers in de samenwerking zijn bewust onleesbaar gemaakt.

PATCH UT (0 oT = ule lo T=] ENO ToT=Y ro Yd (a) o [= [BO ToT T=10 [130 4 [o 1 B Opnames:

[TT fo [14 LTT [0 [=o Wa TT=0 CO or ¢o [loXat 11 V1 = 1k WR o= 1 {0 [ oTol TT V1 4 Eel]
beademd beademd

|

umcu

Antonius

Gelderse Vallei

Diakonessenhuis



1097921

Meander

Stlansdal

Rivierenland 4 2 580 lo

Totaal

Tabel 1 IC capaciteit en het gemiddeld aantal opnames per jaar (2019)

In onze opgave aan ROAZ in de zomer van 2020 is vermeld 3 /3 ipv 4 / 2, totaal telkens 6 en dat was de werkelijkheid van begin
2020. In de Covid pandemie 1° golf zijn alle 6 bedden beademd geworden en in de piekperiode (eind maart — begin april) nog eens

3 erbij (totaal 9 beademde Covid patiénten geintubeerd). Ruimtetechnisch konden wij dit doen door de annex de IC gelegen CCU als

IC te benutten. De CCU is op haar beurt weer opgeschoven naar de Cardiologische verpleegafdeling inclusief EHH. Vanwege de

extreem hoge druk bleven vele patiénten die beademd werden met een NRM masker op de Covid verpleegafdeling met aldaar

aangepaste personele bezetting en bewaking.

lk merk, mogelijk ten overvioede, op dat dit ook telkenmale het aantal (6) bedden is geweest dat door Ziekenhuis Rivierenland is

opgegeven aan ROAZ en VWS als bedden in de uitgangssituatie ook voordat communicatie over de Subsidieregeling vanuit VWS

heeft plaatsgevonden; én dat dit tevens het aantal is dat door LNAZ in de laatste opgave (‘second opinion’) van 7 december is

bevestigd. Conform afspraken in ROAZ waren en zijn wij per 1 oktober 2020 beschikbaar voor opschaling tot 8 IC bedden beademd.

Ik vertrouw erop u hiermee van de juiste informatie te hebben voorzien. Separaat zult u vandaag in een separate brief via Nysingh
onze, mede namens de ROAZ collega ziekenhuizen, overige overwegingen ontvangen.

Met vriendelijke groet,

512

Lv

Ziekenhuis Rivierenland Tiel /Culemborg/Beneden Leeuwen

email: zrt.nl

tel. 034 REN
csv 00

SKEwww.zrt.n

ziekenhuis

~~rivierenland

Dit e-mail bericht is alleen bestemd voor de geadresszerde(n).Verstrekking aan en gebruik door anderen is niet toegestaan. Indien u niet de geadresseerde(n) bent, wordt u vriendelijk verzocht de verzender hiervan op de

hoogte te stellen en het bericht te verwijderen. In verband met de elektronische verzending kunnen zan de inhoud van dit bericht geen rechten worden ontleend

Verzonden: 10 december 2020 17:46

Onderwerp: RE: Uitgangspositie IC-opschaling ROAZ AZO

Geachte heren,

Zoals u zelf heeft aangegeven, wil ook VWS graag dat er definitief duidelijkheid komt over de getallen in de uitgangssituatie van het

aantal IC bedden. Het is voor ons belangrijk om dat goed onderbouwd te krijgen, ook gegeven het feit dat dit een afwijking kan

betreffen van eerdere plannen en informatie die ons is aangereikt en waarover ook onder andere de Tweede Kamer is

geinformeerd.
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Om dat nu helder te krijgen, stellen wij voor om rechtstreeks terug te gaan naar de brongegevens. Daarom vragen wij u om direct

aan ons, individueel per ziekenhuis, aan te geven over hoeveel IC bedden u beschikte op het moment dat de coronacrisis uitbrak.

Wij realiseren ons dat dit een bijzondere stap is omdat wij bereid zijn af te wijken van eerder landelijk gemaakte afspraken. Deze

directe uitvraag bij u voorkomt ruis op de lijn en sluit de mogelijkheid uit dat er meerdere versies van getallen de ronde doen.

Wij ontvangen daarom graag een kopie uit een laatst mogelijk gedateerd NVIC rapport, waaruit duidelijk blijkt over hoeveel IC

bedden uw ziekenhuis beschikte voor de corona-crisis.

Mocht er naar aanleiding van de cijfers in die rapportage nog een wijziging hebben plaatsgevonden in het aantal IC bedden binnen

uw ziekenhuis, verzoeken wij u om ons schriftelijk hiervan te informeren en deze ontwikkeling duidelijk te onderbouwen en

bijbehorende stukken daarbij te voegen.

VWS zal vervolgens deze getallen en de onderbouwing nogmaals bekijken en daarna zo snel mogelijk contact met u opnemen.

Wij vertrouwen erop dat u ons zo spoedig mogelijk de gevraagde informatie kan toesturen en dat daarmee deze discussie kan

worden afgesloten.

Met vriendelijke groet,

Van:BE JEBEYeriinstate.nl>
Verzonden: woensdag 9 december 2020 21:57

f @minvws.nl>

; EAA |, ERED <} @zuyderland.nl>;
<BR BA) @minvws.nl>; PRIN BRE] EI zgv.nl>;

Onderwerp: RE: Uitgangspositie IC-opschaling ROAZ AZO

Urgentie: Hoog

Geachte heerIEE

Het bericht dat u vanochtend stuurde bracht ons even in verwarring.

Navraag bij LNAZ - leerde dat hij geen ander bericht heeft gestuurd na zijn initiéle bericht waar wij

gisteren met elkaar over van gedachten hebben gewisseld. En waar wij de afspraak op baseerden om de

uitgangswaarden van de aanwezige IC bedden conform vast te stellen. Een afspraak die u vanochtend zou

bevestigen.

on: siekennuizen.;IEEEEXE).
@cwz.nl

Ik denk - maar hoor graag als dit anders is - dat de mail van onze ROAZ voorzitter, EER. voor de

verwarring heeft gezorgd. Een mail die zij vanmiddag heeft hersteld —- zodat we nu over de juiste basis gegevens

kunnen spreken voor alle ziekenhuizen in onze regio.

Ergo - ik weet niet zo goed - wij weten niet zo goed - waar het zorgvuldige onderzoek van VWS nog uit zou

moeten bestaan -

nu aan de voorwaarde is voldaan dat het LNAZ de juiste gegevens heeft aangeleverd. En wij
waar nodig, per ziekenhuis, nog een toelichting kunnen geven indien de (verouderde) NVIC gegevens afwijken van

de feitelijk en actueel aanwezige bedden.

In uw en ons belang is het belangrijk dat er snel duidelijkheid komt willen we er bestuurlijk met elkaar uit kunnen

komen.

Ik hecht eraan te zeggen dat, dat natuurlijk ook onze voorkeur heeft. Dit betekent echter wel dat u met een

daadwerkelijke oplossingsrichting zult moeten komen.

Mijn ervaring is dat snelheid en zorgvuldigheid heel goed samen kunnen gaan.

Ik - wij —- horen dus graag per omgaande van u.

Met vriendelijke groet,

van: EEE), BE. (BED)EEE@ minvws.ni>
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Verzonden: woensdag 9 december 2020 18:44

Aan: ERVEY <I LC]

CC; Dzrt.nl; 5120512 x 5.1.2¢ [@ Rijnstate.nl>; [ERE REY JERE @:uyderiand nix; EXER @nv:-
ziekenhuizen.nl;

Onderwerp: RE: Uitgangspositie IC-opschaling ROAZ AZO

Geachte heren,

Als reactie op uw mails kan ik u het volgende melden.

Wij willen met elkaar dit geschil op bestuurlijk niveau oplossen. Daartoe is het van belang om de getallen van de

uitgangssituatie duidelijk en eenduidig te krijgen. Dit is allereerst aan VWS om hier grondig onderzoek naar te doen zodat

we met elkaar eventueel een vervolggesprek kunnen plannen. Wij willen de tijd nemen om het zo grondig mogelijk uit te

zoeken en daarbij realiseren we ons dat wij wederom een beroep doen op uw geduld. Het is immers in ieders belang dat

hier snel duidelijkheid over komt.

Met vriendelijke groet,

Van:BEa JE evni
Verzonden: woensdag 9 december 2020 11:52

@rijnstate.nl;BE BE BE euyderiand n>; EEE @nvz-
@ minvws.nl>

Onderwerp: Re: Uitgangspositie IC-opschaling ROAZ AZO

2

?Geachte heer

Daar voelen wij ons niet voldoende mee geinformeerd.

Kunt u specificeren waar dat over gaat dan van wie dat komt en over wie het gaat? Want wij krijgen die berichten dan weer niet

van LNAZ terwijl wij subject en belanghebbenden zijn ?

Over welk ziekenhuis of UMC dan zegt wie dan wat en wat zou er niet kloppen dan ?

Mijn ZGV data zijn bevestigd door mijzelf en de ROAZ voorzitter, cf ons opschalingsplan regionaal en met de NVIC dataen 1253 is

cf de brief van de Minster in ons gev en zoals we handelen.

We waren er allemaal bij gisteren en de data herkennen we zelf allemaal voor cwz tiel rijnstate en ZGV. Ook gisteren constateerden

we dat radboud zn eigen verantwoordelijkheid heeft. Wij zijn de bezwaarmakers.

Als het alleen over Radboud gaat dan hebben we dat ook graag helder.

Wij zijn ROAZ, AZO, LNAZ noch Radboud maar belanghebbende algemene ziekenhuizen die as we speak tot en met fase 2

opgeschaald conform onze aantallen bevestigd door roaz covid zorg leveren voor doodzieke patienten en hier niet de dupe van

wensen te worden.

Graag duidelijkheid en geen verdere vertraging.

Met vriendelijke groet,

Ziekenhuis Gelderse Vallei

Tel. 0318

www.geldersevallei.nl
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Secreta resse: EEN IEE 222.7!

Willy Brandtlaan 10, 6716 RP Ede | Postbus 9025, 6710 HN Ede.

Op 9 dec. 2020 om 10:25 heeftBa=. Is 12)JEN invws.ni> het volgende geschreven:

?

Geachte heren,

In vervolg op ons telefonisch onderhoud gistermiddag, kan ik u als volgt berichten.

Vanuit de LNAZ heeft ons het bericht bereikt dat de ons aangeleverde cijfers, zoals wij die gisteren tijdens het Webex-

gesprek met elkaar deelden, niet juist zijn.

Daarnaast is ons bekend geworden dat Radboud MC niet volledig achter de opgave staat zoals die is gedaan.

Eén van de belangrijkste onderwerpen van de gesprekken die wij met elkaar gevoerd hebben, was om de getallen van

de uitgangssituatie duidelijk en eenduidig te krijgen. VWS heeft meermalen aangegeven dat zij deze cijfers via ROAZ

AZO en LNAZ wil ontvangen.

Nu blijkt dat juist aver de juistheid en afkomst van de cijfers geen helderheid bestaat, zien wij ons genoodzaakt dit

grondig uit te zoeken.

Het lijkt ons verstandig om dit eerst te doen, voordat er desgewenst weer een vervolggesprek plaats vindt.

Vertrouwende erop u hiermee voldoende te hebben geinformeerd.

Met vriendelijke groet,

e001.ipg>
512 51.2

<ima

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

070) JE | oEEN
CRE 6) minvws.nl|

De informatie verzonden met dit e-mail bericht is vertrouwelijk en uitsluitend bestemd voor de geadresseerde(n). Openbaarmaking, wijziging, vermenigvuldiging, verspreiding en/of

verstrekking aan derden is niet toegestaan. Indien bovenstaande e-mail niet aan u gericht is of niet voor u is bestemd, verzoeken wij u het e-mail bericht te verwijderen en de afzender

hiervan op de hoogte te stellen. Ziekenhuis Gelderse Valle: slut elke aansprakelijkheid uit in verband met het niet juist, onvolledig of niet tijdig overkomen van de informatie in deze e-mail.


